
 
 
 
Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 
 
Número de l’acta: 120 
Tipus de sessió: Extraordinària 
Data: 16/10/2023 
Hora: 15:00 
Lloc: Sala de Graus 
 
Hi assisteixen:  Maria Alvarez, Ramon Barnadas, Tomás Blasco, Ramon Cladellas, Jose Costa, 
Sònia Darbra, Miquel Domènech, Silvia Edo, Albert Espelt, Albert Feliu, Estel Gelabert, Joaquim. 
T. Limonero, M. Jesus Nebrera, Joan Pujol, Beatriz San Roman, Teresa Sánchez, Olga Soler, 
Susana Subirà, Meritxell Torras, Anna Vale 
 
No hi assisteixen: Sergio Albert, Maria Barnardez, Berta Castella, Ailfie Crawshaw, M. del Jaire 
De la Torre, David Larios, Lucia Manovel, Naiara Oliver, Sofia Peris, Maria Pinart, Natàlia 
Samaniego, Sara Saulina 
 
S’excusen:  Lorena Bogonez, Albert Bonillo, Marta Borrueco, Ander Chamarro, Anna Jordana 
 
 

ORDRE DEL DIA:  
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la darrera sessió de la Junta Permanent (acta núm. 
119, 21.06.2023)  
2. Informacions de l'equip de deganat  
3. Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement i de la 
memòria de Màster Universitari en Recerca i Intervenció Psicosocial segons RD822/2021  
4. Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement del Màster 
Universitari de Psicologia de l’Esport i de l’Activitat Física segons Real Decret 822/2021  
5. Aprovació si s’escau de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement segons Real 
Decret 822/2021 i modificacions no substancials de la memòria del Grau en Psicologia.  
6. Aprovació, si s’escau de la proposta d’extinció del Màster Interuniversitari de 
trastorns de la Comunicació i el Llenguatge (UAB-URL)  
7. Aprovació, si escau, de la proposta de membres del tribunal que han de valorar la 
plaça LEC54/2023 aprovada en l’oferta d’ocupació pública de professorat lector  
8. Afers de tràmit  
9. Torn obert de paraules  
 

 
La Vicedegana d’Ordenació Acadèmica obre la sessió donant la benvinguda. Tot seguit, el 
Secretari dona els noms de les persones que han excusat la seva assistència, tot aclarint que les 
professores Anna Jordana i Marta Borrueco han manifestat que no poden assitir a la Junta 
Permanent perquè des de Rectorat les han indicat que, en la seva situació actual de professores 
substitutes, ja no pertanyen al Sector B. El Secretari explica que, des del mes de setembre, 
l’equip de Deganat ha fet consultes demanant que se li aclareixi si el professorat substitut 
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pertany o no al Sector B,  i que no s’ha rebut resposta en cap moment, essent la comunicació de 
les professores Jordana i Borrueco la primera informació obtinguda sobre aquesta qüestió. El 
Secretari indica que tornarà a fer consultes al Rectorat per tal que confirmi de forma definitiva 
quina és la consideració que reb el professorat substitut.  
 
A continuació, s’aborda el primer punt previst a l’Ordre del Dia.  
 
PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent Extraordinària (JP119) de 
21 de juny de 2023. 
El Secretari aclareix que hi ha una errada en la relació de persones excusades i que en la mateixa 
cal afegir a la professora Olga Soler. A continuació, l’acta és aprovada per assentiment.  

 
PUNT 2: Informacions de l’Equip de Deganat 
El Vicedegà d’Alumnat i Promoció explica que ja está gairebé finalitzat el procés de designació 
de delegats/ades de curs i que ja ha fet una primera reunió amb ells/elles. Aquesta reunió es 
repetirà cada quinze dies aproximadament. Aviat s’informarà el professorat de la relació de 
delegats/ades d’aquest curs 23-24. També informa que la propera setmana tindrà una reunió 
amb el Consell d’Estudiants. Finalment, explica les tasques que desenvoluparan les alumnes que 
tenen la figura de dinamitzadores.  
 
La Vicedegana de Pràctiques Externes i Relacions Institucionals explica que aquest curs ha 
millorat força el procés d’assignació de places de Pràctiques Externes i l’intercanvi d’informació 
i elaboració dels convenis amb els centres mitjançant l’aplicatiu SIGMA. Informa que a partir de 
l’1 de gener de 2024 tots/totes els/les estudiants que facin pràctiques seran donats d’alta a la 
Seguretat Social i que el procés per fer-ho i l’abonament de les despeses aniran a càrrec de la 
UAB. Aclareix, finalment, que encara queden per fer algunes gestions i assignacions de places, 
especialment en tot el que afecta l’elaboració dels convenis, però que espera resoldre-les durant 
les properes setmanes.  
 
El Secretari i Vicedegà d’Economia i Infraestructures informa de les dates en les quals estan 
previstes activitats o reunions: Inauguració del curs el dia 23 d’octubre, Junta de Facultat el 13 
de novembre, i reunió PICNIC el 20 de novembre. Expressa el seu agraïment al Cap del 
Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació per haver canviat l’hora de 
celebració del Consell del seu Departament, tot fixant-la a les 13 hores, per facilitar així la 
realització de la Junta de Facultat. A continuació comenta les actuacions en infraestructures 
fetes durant l’estiu: Finestreta per a la Gestió Acadèmica, Aules P-01A i P-01B, i Menjador per al 
PAS i el PDI, i aclareix que resten per fer diverses intervencions que estan pendents de l’arribada 
dels materials corresponents. Concretament, pel que fa la creació d’un espai d’estudi en el 
passadís del costat de l’espina de Psicobiologia/Metodologia, el proveïdor va tenir una errada 
en les dimensions de les taules i ha hagut de refer tot el material.  
 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics fa un ampli informe sobre diferents qüestions:  
a) Pel que fa la matriculació de Primer Curs, el grup 5 ha tingut una demanda de només 41 
estudiants/es, per la qual cosa planteja que cal reflexionar sobre la pertinença de mantenir un 
grup amb docència en anglès. També informa què tot i que el Màster en Trastorns de la 
Comunicació i del Llenguatge ja no té continuitat, aquest curs resten encara tres alumnes que 
cursaran el TFM i/o les pràctiques.  
b) Fa una valoració positiva del document emprat per facilitar la comunicació entre els equips 
docents i la Gestió Acadèmica per organitzar els plans docents i la distribució d’aules, però 
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insisteix en què cal seguir actuant per millorar aquest procés. En aquest sentit, i deixant clar que 
és conscient dels problemes que aquest curs està comportant la incorporació de professorat 
suplent, demana als equips docents que facin tot el possible per fer arribar les seves sol.licituds 
amb l’antelació suficient, i que, en aquest sentit, la Gestió Acadèmica i el Vicedeganat 
col.laboraran en tot el que estigui al seu abast.   
c) Explica el procés mitjançant el qual es fan assignacions d’espais docents de fora de la Facultat 
quan la demanda d’aquests supera la capacitat de les nostres aules i que això comporta que, 
moltes vegades, no es pugui confirmar la disponibilitat amb l’antelació que seria desitjable.  
d) Exposa que només 14 persones han demanat l’Avaluació Única, totes elles del Grau de 
Psicologia. Això afecta 12 assignatures. 
e) Informa dels resultats de l’Auditoria de Compliment del Pla Docent i en la qual s’han detectat 
algunes petites incidències que es poden justificar sense problemes, per la qual cosa experessa 
el seu agraïment i felicitació al professorat i als Departaments la bona tasca feta. 
e) Informa sobre les sol.licituds de canvis de grup per a aquest semestre, que han tingut un 
nombre superior a cinc-centes. Explica que això no es pot tornar a repetir perquè suposa una 
càrrega de feina que ultrapassa els recursos de la Gestió Acadèmica i del Vicedeganat i que de 
cara al segon semestre es posarà en marxa un altre sistema d’assignació d’alumnes a grups de 
pràctiques que s’espera que redueixi aquesta quantitat de demandes i les mateixes es puguin 
gestionar de manera eficaç i ràpida.  
f) Finalment, i com a justificació de la demanda d’aprovació de les sol.licituds formulades als 
punts 3 a 6 de l’Ordre del Dia explica el cronograma que s’ha de seguir per a formalitzar 
l’adscripció de les titulacions de la Facultat als diferents àmbits de coneixement. També explica 
el procés que s’està seguint per a assolir l’Acreditació de Qualitat, i que la Facultat compta amb 
un tècnic a temps complet per ajudar a desenvolupar aquesta tasca.  
 
Tot seguit s’obre un torn de paraules en el qual els/les membres de la Junta Permanent formulen 
qüestions i fan diverses aportacions que són ateses pels diferents membres de l’Equip de 
Deganat i també per les persones responsables de la Gestió Acadèmica i l’Administració de 
Centre i que comporten: 
a) L’aclariment sobre l’accés a l’Espai de Menjador i ús de l’ascensor.  
b) L’explicació de com es gestionarà l’alta a la Seguretat Social de l’alumnat dels Màsters. 
c) La reflexió sobre la pertinença de mantenir la docència en anglès en el Grup 5. La Vicedegana 
d’Afers Acadèmics indica que l’Equip de Deganat farà una valoració sobre què convé fer de cara 
al proper curs.  
e) Fer palesa la necessitat d’ampliar la instal.lació de ventiladors a les aules que encara no en 
tenen i garantir que la zona de la tarima també disposi, en totes les aules, d’algun sistema 
d’aireació.  
f) La necessitat de seguir millorant la distribució d’alumnes als grups per tal que la composició 
dels mateixos sigui constant al llarg del semestre.  
g) La reflexió sobre els criteris per valorar i quantificar l’esforç docent del professorat, 
especialment en els casos en què s’imparteix docència en anglès.  
h) L’expressió del malestar que genera entre el professorat l’esforç que suposa el procés 
d’Avaluació Única per a una demanda tan escasa. S’accepta que l’Avaluació Única és un dret que 
s’ha de respectar, però que cal trobar l’equilibri entre aquest i la quantitat de temps que ha de 
requerir a l’equip docent la seva realització.  
 
Tot seguit, es continua amb els següents punts de l’Ordre del Dia. 
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PUNT 3: Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement i de la 
memòria de Màster Universitari en Recerca i Intervenció Psicosocial segons RD822/2021 
La proposta de Memòria i de l’adscripció a l’àmbit de coneixement “Ciències del Comportament 
i Psicologia” és aprovada per assentiment. 
 
PUNT 4: Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement del Màster 
Universitari de Psicologia de l’Esport i de l’Activitat Física segons Real Decret 822/2021 
La proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement “Ciències del Comportament i Psicologia”   és 
aprovada per assentiment. 
 
PUNT 5: Aprovació si s’escau de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement segons 
Real Decret 822/2021 i modificacions no substancials de la memòria del Grau en Psicologia.  
La proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement “Ciències del Comportament i Psicologia” i 
de les modificacions no substancials és aprovada per assentiment. 
 
PUNT 6: Aprovació, si s’escau de la proposta d’extinció del Màster Interuniversitari de 
trastorns de la Comunicació i el Llenguatge (UAB-URL)  
La proposta d’extinció és aprovada per assentiment.  
 
PUNT 7: Aprovació, si escau, de la proposta de membres del tribunal que han de valorar 
la plaça LEC54/2023 aprovada en l’oferta d’ocupació pública de professorat lector  
La Junta Permanent aprova per assentiment la proposta de membres de tribunal següent:  
Universidad Pública de Navarra 
Area de Personalidad, Evaluación y Tratamientos Psicológicos. 
Titular: Javier Fernández Montalvo 
Suplent: José Javier López Goñi 
 
PUNT 8: Afers de tràmit 
No hi ha afers de tràmit 
 
PUNT 9: Torn obert de paraules 
El professor Miquel Domènech expressa, i explicita que consti expressament a l’acta de la 
reunió, la seva preocupació envers el procés que s’està seguint en el disseny dels espais per 
a la Facultat i els Departaments en el projecte del nou edifici que s’ha de construir al costat 
de la Facultat de Medicina. Considera que no queda gens clar ni la manera en que es 
calcularan les necessitats d’espai, ni el calendari ni el procediment mitjançant els quals es 
prendran les decisions. També expressa els seus dubtes sobre si la capacitat dels edificis 
projectats en la primera fase de les obres aporta un espai suficient per a totes les necessitats 
de la Facultat i els Departaments, i si cal o no compartir aquests edificis amb l’Institut de 
Neurociències.  
Tot seguit, diverses persones de la Junta fan intervencions que, en línies generals, 
comparteixen la preocupació expressada per professor Domènech.  
Després d’aquest diàleg, es fa palès que la Junta mostra un consens clar sobre quina és la 
seva posició envers aquest tema i que es resumeix en els punts següents: 
a) En el moment actual no es disposa d’informació suficient sobre com està previst 
organitzar l’espai que hi haurà quan finalitzi la primera fase de les obres, per la qual cosa no 
es pot saber si el trasllat a aquest nou edifici comportarà una millora per a la Facultat i els 
seus Departaments.  
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b) Cal fer un càlcul precís, i amb criteris ben definits i consensuats, de la quantitat i tipus 
d’espai que necessiten tant els Departaments com la Facultat. 
c) Cal establir un calendari que defineixi el procés a seguir i que permeti un temps suficient 
a les parts implicades (Facultat i Departaments) per dur a terme les tasques que se’ls 
encarreguin i per a elaborar les seves propostes i suggeriments.  
d) L’Equip de Deganat ha de portar endavant aquest procés, amb la col.laboració dels 
Departaments, i ha de demanar al Rectorat que tots els compromisos i acords als que 
s’arribin quedin reflectits per escrit.  
e) La Junta demana al Degà que faci arribar al Rectorat aquestes consideracions, basades en 
el fet de que el trasllat al nou edifici ha de suposar una millora per a la Facultat i els 
Departaments, i en cap cas una reducció d’espais, ni en quantitat ni en qualitat.  
 
 
Sense cap més assumptes per tractar, el dia 16/10/2023 a les 17:15 hores, la Presidenta aixeca 
la sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
El Secretari        Vist i plau 

La Presidenta (per delegació) 
 
 
 
 
Tomás Blasco          Sònia Darbra  
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